
Na srednjo šolo bom vedno imela lepe spomine predvsem zato, ker sem se tu prvič srečala s 
poklicem medicinske sestre, kar je bila moja velika želja že od nekdaj.  
 
Štiri leta šolanja so minila zelo hitro, bila pa so polna novih informacij in izkušenj. Kot večina 
dijakov sem imela raje ure kabinetnih vaj ter prakso v bolnišnici kot pa dolge ure teorije, a sem 
hitro spoznala, da je le-ta temelj za praktično delo. 
 
Zdravstvena šola ni najlažja, a je ves trud učenja poplačan, ko stopiš na oddelek in lahko 
pomagaš ljudem. Neprecenljivo je, ko se ti bolniki zahvalijo in stisnejo roko že za najmanjšo 
malenkost ali le nasmeh. In v tem je čar našega poklica, ki ga ne more nadomestiti nobena 
vsota denarja. 
 
Zdravstvena šola ni le »šola«, ampak je šola za življenje. 
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